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Referent: Benny Schark 

Bestyrelsesmøde  indkaldt med 1 punkt på dagsordenen:

Den kommende generalforsamling.

John B. indledte mødet med at oplæse formandens og dermed 
bestyrelsens beretning til den kommende generalforsamling. Emner 
som anska�else af �advogn, nøgleboks til brandvæsenet og ny hjem-
meside samt meget store udgifter til kloak blev nævnt. I beretningen 
kom John B. også ind på at der har været en række indbrud i løbet af 
vinteren. Til sidst meddelte John B. at et hus var nedbrændt og årsa-
gen til branden var en ældre fryser.
Bestyrelsen gennemgik også de indsendte forslag for en evaluering 
af hvilke forslag bestyrelsen kan anbefale.

Mødet gik herefter videre til hvem der er på valg, og efter en fore-
spørgsel tilkendegav Helge B, John L, Karen B og Line S at de genop-
stiller.

Til sidst blev Sano's økonomi gennemgået og Helge B kom med en 
anbefaling om at hæve havelejen med 600 kr i indeværende år og 
1200 kr de følgende år til lånene er betalt.  Årsagen til stigningen er 
at kloakeringen er blevet ca. 2.000.000 kr dyrere end budgeteret. 
Situationen blev allerede diskuteret med revisorerne i januar måned, 
som havde bedt om et møde. Det er diskussionen fra dette møde 
som gør at bestyrelsen nu fremlægger forslag til at hæve havelejen.


